

目 次

- 云南哀牢山古茶树群落优势树种的种群结构与分布格局 柴 勇, 朱 华, 孟广涛, 等(277)
利用线性混合模型和哑变量模型方法建立贵州省通用性生物量方程
..... 曹伟生, 唐守正, 夏忠胜, 等(285)
西藏色季拉山川滇高山栎种群结构与动态 王国严, 罗 建, 徐阿生, 等(292)
基于高光谱影像融合的湿地植被类型信息提取技术研究 韦 瑮, 李增元(300)
7 年生木荷生长和木材基本密度地理遗传变异及种源选择 王秀花, 陈柳英, 马丽珍, 等(307)
丛生竹秆基各笋目的出笋成竹生物学特性研究 周益权, 顾小平, 吴晓丽, 等(314)
离体昆虫细胞对 AcNPV 和 BmNPV 的敏感性测定与分析 张 欣, 冯 颖, 丁伟峰, 等(321)
荒漠河岸林 2 种典型植物的耐盐性比较 蔡艳林, 朱雅娟, 贾志清, 等(327)
抗虫转基因欧洲黑杨多重 PCR 技术检测体系构建 刘海涛, 周 静, 张川红, 等(334)
一种新的白蜡虫寄生蜂体内 *Wolbachia* 的 *wsp* 基因分子检测及序列分析
..... 杨 璞, 朱家颖, 谢正华, 等(340)
毒死蜱对舞毒蛾食物利用和解毒酶及 AChE 活性的影响 李 慧, 严善春, 王志英, 等(345)
松褐天牛缓释型引诱剂及其引诱效果研究 赵锦年, 蒋 平, 张星耀, 等(350)
连栽马尾松人工林土壤肥力比较研究 何佩云, 丁贵杰, 谌红辉(357)
乌拉山自然保护区油松种群结构与分布格局研究 胡尔查, 王晓江, 刘永宏, 等(363)
3 年生毛白杨无性系光合特性的比较研究 赵曦阳, 马开峰, 张 明, 等(370)
芍药‘种生粉’离体芽培养及玻璃化苗复壮研究 郑黎文, 吴红娟, 于晓南, 等(379)
西南桦花序生长和开花物候特征 赵志刚, 程 伟, 郭俊杰, 等(385)
晋西刺槐和油松人工林的耗水量特征 王 宝, 王百田(390)
研究简报
文冠果果实性状相关性研究 侯元凯, 黄 琳, 周忠惠(395)
武夷山土壤有机碳和黑碳的分配规律研究 薛丽佳, 高 人, 杨玉盛, 等(399)
短轮伐期桉树人工林土壤温度特征分析 潘勇军, 王 兵, 陈步峰, 等(404)
油桐尺蠖核型多角体病毒(BusuNPV)生物学与检测技术研究 陈 川, 张永安, 王玉珠, 等(410)

FOREST RESEARCH

Vol. 24 No. 3 Jun. 2011

Contents

- Population Structure and Distribution Pattern of Dominant Tree Species in Ancient Tea Tree Community in Ailao Mountains of Yunnan Province, China CHAI Yong, ZHU Hua, MENG Guang-tao, et al. (277)
- Using Linear Mixed Model and Dummy Variable Model Approaches to Construct Generalized Single-Tree Biomass Equations in Guizhou ZENG Wei-sheng, TANG Shou-zheng, XIA Zhong-sheng, et al. (285)
- Population Structure and Dynamics of *Quercus aquifolioides* in Sejila Mountain, Tibet, China WANG Guo-yan, LUO Jian, XU A-sheng, et al. (292)
- A Study on Extracting Vegetation Information from the Hyperspectral Fusion Images of CHRIS/PROBA WEI Wei, LI Zeng-yuan (300)
- Geographical Provenance Variation of Growth and Wood Basic Density of 7-Year-Old *Schima superba* and Its Provenance Selection WANG Xiu-hua, CHEN Liu-ying, MA Li-zhen, et al. (307)
- Study on Biological Characteristics of Bamboo Shooting from Base of Sympodial Bamboo Buds ZHOU Yi-quan, GU Xiao-ping, WU Xiao-li, et al. (314)
- Survey and Analysis for Susceptibility of *in vitro* Cultured Insect Cell Lines to AcNPV and BmNPV ZHANG Xin, FENG Ying, DING Wei-feng, et al. (321)
- Salt Tolerance Comparison of Two Typical Plants in Desert Riparian Forest QI Yan-lin, ZHU Ya-juan, JIA Zhi-qing, et al. (327)
- A Multiplex Polymerase Chain Reaction Method for Rapid Detection of Foreign Genes in Insect-resistant Transgenic *Populus nigra* LIU Hai-tao, ZHOU Jing, ZHANG Chuan-hong, et al. (334)
- Molecular Detection and Sequence Analysis of *wsp* Gene from *Wolbachia* in a New Species of *Ericerus pela* Parasitic Wasps YANG Pu, ZHU Jia-ying, XIE Zheng-hua, et al. (340)
- Effects of Chlorpyrifos on Food Utilization and Detoxifying Enzymes and Acetylcholinesterase of *Lymantria dispar* LI Hui, YAN Shan-chun, WANG Zhi-ying, et al. (345)
- Study on the Slow-release Attractant for *Monochamus alternatus* and Its Attractive Effect ZHAO Jin-nian, JIANG Pin, ZHANG Xing-yao, et al. (350)
- Comparison on Soil Fertilities of Masson Pine Plantations of Different Generations HE Pei-yun, DING Gui-jie, CHEN Hong-hui (357)
- Population Structure and Distribution Pattern of *Pinus tabulaeformis* in Wulashan Natural Reserve of Inner Mongolia HU Ercha, WANG Xiao-jiang, LIU Yong-hong, et al. (363)
- Comparative Analysis of the Photosynthetic Characteristics of Three-year-old *Populus tomentosa* Clones ZHAO Xi-yang, MA Kai-feng, ZHANG Ming, et al. (370)
- Studies on the Micropropagation and Rejuvenation of the Hyperhydric Plantlets of *Paeonia lactiflora* ‘Zhong Sheng Fen’ ZHENG Li-wen, WU Hong-juan, YU Xiao-nan, et al. (379)
- Inflorescence Growth and Flowering Phenology of *Betula alnoidea* ZHAO Zhi-gang, CHENG Wei, GUO Jun-jie, et al. (385)
- Water Consumption Characteristics of Black Locust and Pitch Pine Plantation in Western Shanxi YU Bao, WANG Bai-tian (390)
- Scientific Notes**
- Correlation between Characters of *Xanthoceras sorbifolia* Cone HOU Yuan-kai, HUANG Lin, ZHOU Zhong-hui (395)
- Distribution Pattern of Organic Carbon and Black Carbon from Different Soils in Wuyi Mountains XUE Li-jia, GAO Ren, YANG Yu-sheng, et al. (399)
- Characteristics of Soil Temperature in Short-rotation Eucalyptus Plantation PAN Yong-jun, WANG Bing, CHEN Bu-feng, et al. (404)
- Biological Activity of the BusuNPV and Its Detection Technology CHEN Chuan, ZHANG Yong-an, WANG Yu-zhu, et al. (410)